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SLOVENSKO: Takmer dva roky od príchodu Covidu-19 stále neexistuje oficiálny systém
liečby tejto nákazy a vláda sa odmieta čo i len baviť o inom riešení, než je plošná a
opakovaná vakcinácia nebezpečnými, stále ešte experimentálnymi vakcínami. Je to iba
náhoda?

Spomínate si ešte, čo hovoril popredný vládny odborník, člen ústredného koronového krízového
štábu, profesor Vladimír Krčméry ešte v marci 2020 o možnosti liečby koronavírusu? Na otázku kedy
by bolo možné dať na Slovensku do obehu lieky proti Covidu-19, vtedy odpovedal:

„Tak tu môžem povedať len samé dobré správy. Prvá dobrá správa je, že už teraz máme lieky, ktoré
účinkujú na koronavírus. Nemáme lieky, ktoré sú licencované, ktoré sú registrované, ale to je otázka
administratívno-technicko-byrokratická. Máme lieky, o ktorých sa vie, a sú štúdie z Čínskej republiky
už hotové, publikované. Mnohé európske autority ich ignorujú, pretože všetko čo je z východu, je
problém, spochybnené a zlé.

Posledná Nobelova cena bola udelená v Číne za artemisinín, ktorý stále nie je registrovaný v
Spojených štátoch, takže americkú byrokraciu FDI nepresvedčilo ani to, že vynálezkyňa toho lieku –
to je prírodný čínsky liek z tradičnej čínskej medicíny – dostala Nobelovu cenu…“

Videozáznam viď TU.

 

Problém je nedostatok prekladateľov z čínštiny?

Krčméry vtedy tiež uviedol: „Číňania okrem tých štyroch liekov, o ktorých vieme, majú celý diapazón
liekov o ktorých nevieme, ale tie publikácie sú v čínštine. Neviem či je niekto ochotný ich preložiť,
možno niekedy dostaneme aj tie ďalšie. Ale z tých štyroch, ktoré máme, dva sa používajú dvadsať
rokov. My ich používame v Kambodži 15 rokov na pracovisku vysokej školy sv. Alžbety. Je dokázané a
roky sa vie, že účinkujú aj na koronavírusy.

Pätnásť rokov používame Aluviu, tridsať rokov používame v našich projektoch chlorochín. My sme ho
museli priviezť z Hondurasu, pretože sa v EÚ po prvé nedal zohnať, a po druhé nie je licencovaný,
resp. nie je registrovaný na túto indikáciu, ale iba na maláriu.

Táto byrokracia a pomalosť nie je vecou Slovenska, ale celej EÚ a USA. A dovtedy budú ľudia
zomierať na nekontrolovanú chorobu, kým sa táto byrokracia nezmení. Koronavírus, malária a
dengue horúčka sú príležitosťami ako konečne presvedčiť túto európsku a americkú byrokraciu pred
prísunom nových liekov.“
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Roky trvajúce testovanie a certifikovanie liekov, ktoré používame už desiatky
rokov?

Prešlo veľa mesiacov, už to budú čoskoro dva roky od oficiálneho uvedenia Covidu-19 na trh. A
lekárne na Slovensku akosi stále neoplývajú liekmi, ktoré by oficiálne proti koronavírusovej nákaze
mohli pomáhať. „Úžasné“ vakcíny postupne pribúdajú, ale úžasné lieky – alebo aspoň poloúžasné –
nikde.

V čom je problém? Že by farmafirmy zaspali dobu? Kompetentní sa niekedy zvyknú vyhovárať na
dlhý čas potrebný na testovanie a certifikovanie (píšeme o tom napríklad TU). Mimochodom,
zaujímavé, že experimentálne vakcíny tu boli raz-dva po príchode Covidu-19, žiadne roky trvajúce
skúšky neboli podmienkou pre ich okamžité zavedenie…

Na snímke Vladimír Krčméry

Tu si treba dobre pamätať, čo Krčméry odpovedal na otázku, či bruselské a americké zdržovanie
registrácie tých liekov nemôže mať nejaké racio v tom, že by ich používanie mohlo byť rizikové skôr,
než prebehnú všetky potrebné testy. Krčméry vtedy uviedol: „To v týchto prípadoch neprichádza do
úvahy, pretože my tie lieky poznáme a používame dvadsať rokov. O ich toxicite a vplyve na ľudí,
vrátane detí a tehotných žien máme dostatok informácií. K tej indikácii, ktorú majú – to je HIV –
treba len pridať jedno slovo: koronavírus.“

Toto hovoril Krčméry v marci 2020. Medzitým však bol adoptovaný do vládnej partičky prevádzkarov
koronacirkusu a začal spievať celkom inú pesničku, tú jedinú správnu: vakcinačnú.
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Partizánska vojna lekárov

Od momentu, keď globálne farmafirmy priniesli na trh vakcíny, za jedinú „cestu k slobode“ bolo
vyhlásené očkovanie a akoby bolo zakázané sa zaoberať liečbou. Hoci veľmi skoro sa na mnohých
pracoviskách ukázalo, že lieky ako Ivermektín pacientom pomáhajú, u nás ich účinok oficiálne miesta
ešte stále relativizujú alebo priamo spochybňujú.

Naveľa-naveľa bol Ivermektín na Slovensku zaregistrovaný až v júli 2021, lenže aj to iba ako liek
proti červom! (Registrácia ŠÚKL viď TU). A pritom v tom čase už na Slovensku dávno niektorí lekári
alebo dokonca celé nemocnice „na vlastnú päsť“, bez ohľadu na oficiálnu líniu a propagandu,
jednoducho bez nejakých okolkov Ivermektínom pacientov úspešne liečili a aj doteraz liečia.

Za povšimnutie stojí aj postoj oficiálnych miest a režimných médií k tomuto faktu. Keďže tie
pracoviská majú jasné výsledky a vládna junta nemôže bojovať proti všetkým naraz, tak ministerstvo
zdravotníctva „neschválenú“ liečbu radšej nevidí a režimné masmédiá to úspešne ignorujú…

Absurdnosť situácie najlepšie ilustruje prípad jedného nášho takmer 90-ročného čitateľa a
prispievateľa, ktorý sa nedal zaočkovať, ale radšej si pre istotu začal zháňať Ivermektín. V lekárňach
ho nezohnal, ale dozvedel sa, že nemocnica v jednom meste týmto liekom úspešne lieči covidových
pacientov. Napísal preto do tej nemocnice s prosbou, či by mu mohli nejako pomôcť sa k Ivermektínu
dostať. Lekár z tej nemocnice mu liek z vlastných prostriedkov zaobstaral a poslal poštou…

 

Zamlčiavanie úlohy vitamínov pri liečbe

Alebo iná vec. Veľa serióznych štúdií hovorí, že veľmi podstatnou súčasťou úspešného boja proti
koronavírusovej pandémii je dostatočná hladina niektorých vitamínov v organizme, napríklad D3.
Niektoré zdroje uvádzajú dokonca, že mortalita na Covid-19 sa môže priblížiť nule, ak dosiahneme u
každého v momente nákazy hladinu vitamínu D3 rovnajúcu sa 50 ng/ml.

A hoci kampaň vyzývajúca občanov, aby sa dali zaočkovať je na Slovensku priam až hysterická,
kampaň o kľúčovej role dostatku vitamínov v boji s infekciou nielen že úplne chýba, ale niektorí z
popredných vládnych kovidmanažérov dokonca dôležitosť vitamínov spochybňujú (píšeme o tom
napríklad TU).

A medzitým sa v televíznych reláciách režimných masmédií oduševnení vakcinovaní moderátori
začudovane pýtajú rovnako oduševnených vakcinovaných hostí, čím to je, že ľudia vakcinačnej
mašinérii v podaní koronafašistickej vládnej úderky neveria…

A vy si čo myslíte, čím to je?
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